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Nemocnice se musí do konce měsíce 
zásobit ochrannými pomůckami 
Karel VOŘÍŠEK, moderátor: 
Nemocnice napříč republikou nakupují ochranné pomůcky. Reagují tak na nařízení 
ministra zdravotnictví, Adama Vojtěcha, mít zásoby na 4 měsíce dopředu. Námi 
oslovené nemocnice většinou dostatek zásob nemají. Některé z nich vystačí s 
pomůckami jen měsíc. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Zásoby zdravotnických ochranných pomůcek mizí ze skladu Thomayerovy nemocnice 
rychleji než kdy jindy, třeba dezinfekce. 
Hana ŠNAJDROVÁ, vedoucí lékárnice: 
Spotřeba vzrostla v nemocnici, zásobují se oddělení, je vidět, že o tom ti lidé víc 
přemýšlí, a myslí na to, že si ty ruce mají dezinfikovat. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Právě jsem ve skladu v Thomayerově nemocnici v Praze. Běžné roušky tady mají 
zhruba tak na měsíc. Nemají tady ale žádné respirátory. 
Zdeněk BENEŠ, ředitel Thomayerovy nemocnice: 

Z toho důvodu, že Thomayerova nemocnice se stará o multirezistentní tuberkulózy, 
takže my tu spotřebu máme větší. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Lékárníci teď čekají na to, kdy jim přijde zásilka s respirátory. Nakoupit roušky nebo 
respirátory stojí, podle oslovených zástupců nemocnic víc než jindy. Cena jedné 
roušky se vyšplhala zhruba ze tří korun na 25,-. Například tady, v havlíčkobrodské 
nemocnici zatím zásoby ochranných pomůcek a dezinfekce mají. V posledních dnech 
se ale dodávky úplně zastavily. 
Lenka LANGPAULOVÁ, vrchní sestra Infekčního oddělení Nemocnice Havlíčkův Brod: 
Overalů máme hrozně málo a čekáme teďka na dodávku právě těch empírů. Máme 
ještě potom čtyři i balíčky připravený, který vlastně máme ještě z dob, kdy byla 
velkým rizikem ta ebola, takže máme připravené celé balíčky, sety. 
Petra ČERNO, mluvčí Nemocnice Havlíčkův Brod: 
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Již několik týdnů dodavatelé nepokrývají naše objednávky těchto ochranných 
pomůcek. Máme příslib, samozřejmě, že nám budou ty dodávky obnoveny, akorát, že 
to teďka půjde centrálně. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Nákup respirátorů pro nemocnice by měl jít z pokladny ministerstva zdravotnictví. 
Adam VOJTĚCH, ministr zdravotnictví /nestr. za ANO/: 
My teďka připravujeme i centrální nákup respirátorů, tak jak jsme avizovali, již máme 
avizováno, že bychom byli schopni v příštím týdnu získat kolem 200 000 respirátorů 
od výrobců. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
O něco lépe je na tom Fakultní nemocnice v Brně. 
Pavel ŽÁRA, mluvčí Fakultní nemocnice Brno: 
Fakultní nemocnice Brno je zásobena rouškami na 4 měsíce dopředu, jsou to v řádu 
desítky tisíc kusů. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Státní nemocnice by měly mít rezervu do konce března. Krajské a soukromé by 
doporučení měly splnit také v tomto termínu. Na případnou krizovou situaci chtějí být 
připraveni i poskytovatelé sociálních služeb, tedy například domovy pro seniory a 
nebo terénní sociální pracovníci. 
Jiří HORECKÝ, prezident Asociace poskytovatelů sociálních služeb: 
V České republice v pobytových zařízeních sociálních služeb žije 65 000 osob, a v 
domácnostech se pečovatelské služby starají o 100 000 osob. A poskytovatelé 
sociálních služeb, dle české legislativy, nejsou poskytovateli služeb zdravotních. 
Jana ŠOBÍŠKOVÁ, seniorka z Alzheimer Centra: 
Strach mám teda, musím přiznat, protože mám tři děti. 
Kateřina SEJKOVÁ, redaktorka: 
Asociace poskytovatelů sociálních služeb tak požaduje, aby i na ně vláda v 
pandemickém plánu, v případě většího rozšíření koronaviru myslela. 
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